
Sitno, 31 stycznia 2013 roku 
 

ST - 0043/VI/31/2012 
 

Protokół Nr XXXI/2013 

R a d y  G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 31 stycznia 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

- w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Antoni Gazda 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Ostapińska Dorota 

9. Palikot Piotr 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Szajnoga Marek 

12. Tarkot Alina 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Borowiec Andrzej 

2. Pawlicha Bogdan 
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Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i sołtysów, a także gości zaproszonych: Wójta 

Gminy Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, 

Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, kierownika ZWiUTG Andrzeja 

Kicińskiego, kierownika GOPS Panią Barbarę Tor oraz Pana Sławomira Tutkę. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
00

.  

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum 

potrzebne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi do 

porządku obrad sesji.  

Ponieważ uwag nie było Państwo Radni przyjęli proponowany porządek 

obrad jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

 

Ad.4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 
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Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty i propozycje Uchwał 

celem ich podjęcia i omówienia: 

 

1) Uchwała Nr XXXI/176/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2013r.  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi o działkę po byłym punkcie skupu 

buraków w Karpiu – obręb Nowej Kolonii Horyszów Polski. Jest nadzieja, że 

w tym roku w przetargu ograniczonym będziemy mogli ją nabyć jej 

powierzchnia to 86ar. Działka miałaby być przeznaczona na zadania komunalne 

gminy. Na działce tej znajduje się budynek i płyty, które należą do gminy. 

   

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

 

2) Uchwała Nr XXXI/177/2012 Rady Gminy Sitno z dnia 31 stycznia 2013r.  

w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Sitnie i Centrum Kultury w Sitnie. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwała zawiera załącznik, który jest 

uzasadnieniem mówiącym o celowości połączenia Gminnej Biblioteki 

Publicznej i Centrum Kultury. Pan Sekretarz poinformował, że od listopada 

zmieniły się przepisy i trzeba taką intencyjną uchwałę podjąć wcześniej, 

następnie zgodę Biblioteki Wojewódzkiej, Rady Bibliotekarstwa i Ministerstwa 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego na połączenie. Połączenie tych instytucji 

przewidywane jest na 1 września br. Na chwilę obecną są dwie instytucje – 

Bibliotekę prowadzi Pani kierownik Danuta Wrotniak, a Centrum Kultury 

pełniąca obowiązki kierownika Pani Agnieszka Grzesiuk. W między czasie 

będzie zmieniany statut Centrum Kultury, gdzie zamiast kierownika będzie 

dyrektor, na którego będzie ogłaszany nabór. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że będzie ogłoszony konkurs na 

realizację zadań publicznych z zakresu upowszechniania kultury fizycznej  

i sportu, poprzez: przygotowanie i prowadzenie drużyn piłki nożnej - juniorów  

i seniorów w rozgrywkach międzyklubowych w piłce nożnej, upowszechnianie 

lekkoatletyki i gier zespołowych oraz organizację imprez sportowych Gminy 

Sitno w 2013 roku.  Wysokość środków finansowych przeznaczonych  

w budżecie Gminy Sitno na dotacje do zadań realizowanych z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej (piłki nożnej), lekkoatletyki i gier 

zespołowych oraz na przygotowanie zawodników do udziału w Powiatowym  

i Wojewódzkim święcie Sportu LZS wynosi 80 tys. zł. Konkurs 

przeprowadzony zostanie w dniu 19.02.2013 roku.  
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Kolejno Pan Sekretarz przekazał Radnym kalendarz imprez sportowych na 

cały rok 2013 i poinformował, że będzie też opracowany kalendarz imprez 

kulturalnych. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że konkurs na dyrektora Centrum Kultury 

powinien chyba być ogłoszony po połączeniu tych dwóch instytucji.  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ma to znaczenia, ponieważ konkurs 

ogłaszamy na dyrektora Centrum Kultury, a później w statucie Centrum Kultury 

zapiszemy, że dyrektor Centrum Kultury staje się dyrektorem tych połączonych 

instytucji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 10 głosach za,  

0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Spółki wodnej – planowane jest spotkanie 12 stycznia; 

2. Sprawy inwestycyjne – wodociąg Kornelówka-Czołki-Sitno; 

3. Sprawy drogownictwa – odśnieżanie; 

4. Sprawy oświatowe – zakup autobusu za kwotę około 43tys. zł do tego 

dochodzi jeszcze koszt zakupu 6szt. opon i rejestracji – (zakup autobusu 

przyśpieszy naukę w szkole o półgodziny w Jarosławcu SP i Gimnazjum); 

5. Sprawy gospodarki komunalnej – odśnieżanie dróg gminnych, demontaż 

płotu przy Centrum Kultury, rozbiórka wiaty w celu poszerzenia parkingu  

i postawienia zbiornika na paliwo dla busów dowożących dzieci do szkół, 

wymiana wodomierzy, usunięcie awarii wodociągu, wymiana wodomierzy, 

wywóz nieczystości; 

6. Sprawy strażackie; 

7. Sprawy kulturalne; 

8. Sprawy wykupu akcji cukrowni; 

9. Sprawy dopłat do gruntów; 

10. Sprawy dopłat do paliwa; 

11. Sprawy inwestycyjne – odbiór obiektu w Stanisławce, częściowy remont 

budynku Urzędu Gminy; 
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Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy będzie robiona specyfikacja na remont 

dachu remizy w Cześnikach tak, żeby można było ogłosić przetarg na remont 

jego i zacząć go na wiosnę.  

Pan Wójt wyjaśnił, że z początkiem lutego będą robione specyfikacje 

natomiast na początku marca zechcemy ogłosić przetarg tak, aby kwiecień, maj 

rozpocząć prace budowlane. Jednak czekamy jeszcze na wyniki oceny wniosku 

z Urzędu Marszałkowskiego, jeśli nie dostaniemy dofinasowania, będziemy, 

próbowali składać wniosek z Lidera do LGD Ziemi Zamojskiej na roboty 

wykończeniowe wewnątrz budynku.  

Pan Szajnoga powiedział, że zgłaszał postawienie znaku ograniczającego – 

5t, a został postawiony 15t. 

Następnie Pan Szajnoga powiedział, że droga za Panią Grelą w stronę 

remizy na kolonii w Jarosławcu chyba wcale nie była odśnieżana. 

Pan Kiciński odpowiedział, że droga była odśnieżana ciągnikiem  

z równiarką jednak jest ona za lekka. 

Pan Szajnoga powiedział, że lepiej sprzedać tą równiarkę, a zamiast niej 

kupić porządny ładowacz do ciągnika.  

Pan Sekretarz odpowiedział, że myślimy nad tym. 

Pan Szajnoga powiedział, że ta podłoga z desek, która jest układana  

w remizie w Jarosławcu na kolonii najprawdopodobniej się rozeschnie, 

ponieważ deski „piją wodę”, a w związku z tym bezsensem jest układanie jej. 

Pan Sekretarz podziękował Panu Szajnodze za odśnieżenie parkingu koło 

szkoły w Jarosławca.  

Następnie poinformował, że byliśmy zobowiązani do podpisania umowy na 

wykonanie podłogi za 8 tys. zł w 2012r. 

Pan Szajnoga zaproponował, aby zlecać odśnieżanie mieszkańcom, 

mówiąc, że na każdej wsi jest przynajmniej ze dwóch mieszkańców, którzy maja 

sprzęt i za pieniądze na pewno by odśnieżyli. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że to byłby dobry pomysł gdyby się dogadać. 

Pan Kozak powiedział, że trzeba bardziej kontrolować wykonywanie 

wodociągu w Kornelówce, ponieważ nie robią tego dobrze. 

Pan Stefańczuk powiedział, że nikt nie odśnieża chodników i dzieci chodzą 

jezdnią, a należy to do mieszkańców. 

Pan Wójt odpowiedział, że trzeba będzie nakłaniać mieszkańców do 

odśnieżania chodników, jednak będzie to trudne. 

Pan Palikot zapytał, czy jest już przejezdna drogą koło Pana Panasa. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że czekamy na odpowiedz na złożone pismo. 
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Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Tutka powiedział, że każda wioska posiada fundusz sołecki i z niego 

można wykorzystać pieniądze na odśnieżanie.  

Następnie Pan Tutka zapytał, czy zostały zredukowane koszty w szkole  

w Sitnie i poprosił o przygotowanie dla niego jak i dla mieszkańców na następną 

sesję wyliczeń z oświaty dot. kosztów szkoły w Sitnie. Pan Tutka powiedział, że 

łączenie klas wpłynęło niekorzystnie na naukę uczniów w szkole, tak samo 

koszty są duże i jeżeli dalej tak będzie to trzeba będzie zastanowić się nad 

przekształcaniem tej szkoły. 

Kolejno Pan Tutka zapytał, czy będzie remontowana kotłownia w szkole  

w Sitnie. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że nie ma potrzeby ujmowania tego tematu 

w programie następnej sesji, ponieważ pieniądze na remont kotłowni zostały już 

zaplanowane w budżecie gminy i będzie robiony projekt. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o przeznaczenie funduszu sołeckiego to 

dokonuje się tego do końca września. Dalej, jeśli chodzi o ogrzewanie to został 

złożony wniosek o dotację do WFOŚiGW na kwotę 308tys. zł. 

Pan Sekretarz dodał, że nigdy nie było mowy o likwidacji szkoły, jest 

zrobiony projekt na budowę kotłowni w szkole w Sitnie. 

Następnie Pan Przewodniczący poinformował o piśmie z Koła 

Łowieckiego Nr 58. 

Pan Sekretarz omówił, przebieg spotkania z Kołem Łowieckim  

i powiedział, że jest bardzo trudno dogadać się z Kołem Łowieckim, jeśli chodzi 

o odszkodowania dla rolników. 

Pani Ostapińska zapytał, czy wiadomo coś, jeśli chodzi o dowożenie dzieci 

do szkół do Zamościa. 

Pan Sekretarz powiedział, że możemy tylko i wyłącznie kupić bilety 

miesięczne dla tych 11 uczniów. Innym wyjściem jest dowiezienie tych dzieci 

do Jarosławca przez busa szkolnego i stamtąd jest już autobus podmiejski. Dalej 

Pan Sekretarz powiedział, że trzeba się nad tym zastanowić z Komisją 

Rewizyjną, jeśli chodzi o zakup biletów – koszt jednego biletu miesięcznego to 

90 zł u przewoźnika Prometeusz, gdzie koszt biletu na autobus podmiejski to 

45zł. Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że o godzinie 7 rano Pan Olkuski jedzie 

busem do Zamościa po dzieci – pod Policję, a także na ul. Wiejską i Lipską. 

Pan Szajnoga zapytał czy nam się w ogóle opłaca zabieranie dzieci  

z Zamościa. 

Pan Sekretarz powiedział, że subwencja na jedno dziecko to 7,5 tysiąca 

złotych na rok, na chwilę obecną opłaca nam się pozyskiwać dzieci z innych 

miejscowości. 
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Pan Wójt powiedział, że raczej będziemy skłaniali się do podwiezienia 

uczniów do Zamościa jak sfinansowania biletów dla tych uczniów ze Stabrowa.    

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XXX/2012 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXX/2012  

w głosowaniu jawnym przy 12 głosach za, 0 – przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk                Edward Tukiendorf 

 


